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       RG 0052/ XXV/ 2009 

 
 
 

P R O T O K Ó Ł   NR   XXV/ 2009 
 
 

z Sesji Rady Gminy Nowe Miasto nad Wart� w dniu 26 marca  2009 r. 
 

 
Punkt 1.Otwarcie Sesji. 
Otwarcia Sesji o godzinie 16:00 w Gminnym O�rodku Kultury w Nowym Mie�cie nad Wart� 
dokonał Janusz Janicki- Przewodnicz�cy Rady Gminy powitał zebranych Radnych, Sołtysów 
oraz zaproszonych go�ci. 
Punkt 2. Stwierdzenie quorum. 
W punkcie tym Przewodnicz�cy poinformował, �e obecnych jest 15 Radnych                           
stanowi�c niezb�dne quorum do podj�cia uchwały. 
Punkt 3. Przyj�cie porz�dku obrad.  
W punkcie tym pan Przewodnicz�cy Rady Gminy Przewodnicz�cy odczytał nast�puj�cy 
porz�dek obrad: 
Punkt 4. 
Przyj�cie protokołu z poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 
Punkt 5.  
Informacja Przewodnicz�cego Rady Gminy o działalno�ci w okresie mi�dzy Sesjami  
Punkt 6.  
Informacja Wójta o pracy w okresie mi�dzy Sesjami. 
Punkt 7.  
Informacja na temat funkcjonowania placówek kulturalnych. Zapoznanie si� z ofert� usług 
kulturalnych. 
Punkt 8.  
Analiza funkcjonowania Pomocy Społecznej, form  i kryteriów przyznawania pomocy,  jej 
kierunków potrzeb i mo�liwo�ci. Funkcjonowanie Gminnych programów. 
Punkt 9. 
Podj�cie uchwały w sprawie zmian w bud�ecie na 2009 rok 
Punkt 10.  
Podj�cie uchwały zmieniaj�cej uchwał� w sprawie przyj�cie Wieloletniego Programu 
Inwestycyjnego Gminy Nowe Miasto nad Wart� na lata 2006- 2010.  
Punkt 11.  
Podj�cie uchwały w sprawie upowa�nienia kierownika Gminnego O�rodka Pomocy 
Społecznej  w Nowym Mie�cie nad Wart� do podejmowania działa� wobec dłu�ników 
alimentacyjnych. 
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Punkt 12. 
Podj�cie uchwały w  sprawie  ustalenia  regulaminu  wynagradzania  nauczycieli  
zatrudnionych  w  szkołach    i  przedszkolach  prowadzonych  przez Gmin�  Nowe  Miasto  
nad  Wart�. 
Punkt 13.  
Interpelacje radnych. 
Punkt 14.  
Sprawy bie��ce. 
Punkt 15.  
Wolne głosy i wnioski. 
Punkt 16. 
Zamkni�cie sesji.  
Ad 4) Przyj�cie protokołu z poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 

W punkcie tym głos zabrał pan Janusz Janicki- Przewodnicz�cy Rady Gminy odczytał 
protokół z XXIV sesji, do protokołu zgłoszono trzy poprawki, radny Marek Mrozi�ski 
zwrócił uwag�, �e w protokole �le odnotowano imi� mieszka�ca Nowego Miasto pana 
Eugeniusz Czarnego. Nast�pnie radny Ireneusz Janicki zwrócił uwag� i� podczas omawianej 
sprawy dotycz�cej doprowadzenia do stanu poprzedniego pola uprawnego mieszka�ca 
Nowego Miasta- wyra�nie padło nazwisko, i� jest to pole pana Krzysztofa Jakubczaka. 
Nast�pnie Radna Zofia K�dziora zaopiniowała i� w punkcie w którym pan Przewodnicz�cy 
wyraził opini�, �e z boiska Orlik i Hali Sportowej korzysta� b�d� wszyscy mieszka�cy nie 
sołectw a gminy. Po naniesieniu poprawek protokół został przyj�ty jednogło�nie.  
Ad 5) Informacja Przewodnicz�cego Rady Gminy o działalno�ci w okresie mi�dzy 
Sesjami.  

W punkcie tym pan Przewodnicz�cy Rady Gminy przedstawił informacj� dotycz�c� 
działalno�ci w okresie mi�dzy sesjami. Pan Janusz Janicki dzi�kował, za zainteresowanie 
dy�urami jakie odbywa w biurze rady w poniedziałki, ponadto Przewodnicz�cy informował, 
i� od ostatniej sesji brał udział w 3 zebraniach sołeckich, sołectwa Nowe Miasto nad Wart�, 
sołectwa Boguszyn oraz zebrania wyborczego sołectwa wsi Skoraczew, podczas zebra� 
poruszana była kwestia dróg, modernizacji, naprawy nawierzchni asfaltowej. Przewodnicz�cy 
informował, �e nale�y uzbroi� si� w cierpliwo�� poniewa� zima jeszcze na dobre nie odeszła, 
jest mokro. Ponadto mieszka�cy poruszyli te� kwesti� drzew na zielonym rynku. 
Przewodnicz�cy informował o uczestnictwie w imprezach okoliczno�ciowych takich jak 
dzie� kobiet i osób niepełnosprawnych, w wernisa�u prac pana Marcina J�drzejewskiego, 
oraz w spotkaniu dotycz�cym profilaktyki i opieki nad dzieckiem i rodzin�. Poza tym 
Przewodnicz�cy mówił o odbytym II turnieju szachowym  o puchar Rady Gminy, który odbył 
si� 15 marca- pan Przewodnicz�cy podzi�kował przy tym panu Jareckiemu oraz panu 
Wawrzyniakowi za bardzo dobr� organizacj�.  
Ad 6)  Informacja Wójta o pracy w okresie mi�dzy Sesjami. 
 Wójt informował, i� poza wyst�pieniem przedstawicieli Kultury i O�rodka Pomocy 
Społecznej sesja po�wi�cona b�dzie uchwaleniu zmian w bud�ecie, które dotycz� 
zabezpieczenia �rodków na wymian� okien w sali gimnastycznej w Kolniczkach, gdy� w 
pierwszych dniach kwietnia Gmina musi zło�y� wniosek o dofinansowanie z rezerwy z 
Subwencji O�wiatowej. A nast�pnie- co stanowi nakaz nadzoru budowlanego- nale�y 
zabezpieczy� �rodki na remont p�kni�cia jakie pojawiło si� na budynku Szkoły w Chociczy. 
Wójt zawiadomił te� m.in. o wprowadzeniu w bud�et nadwy�ki bud�etowej, o 
zaplanowanych �rodkach na wynagrodzenia dla radcy prawnego zatrudnionego w OPS- ie, 
oraz o przyj�ciu regulaminu nauczycieli, ze zmianami w kwotach wynagrodzenia tj. dodatek 
motywacyjny oraz dodatek z tytułu pracy z dzieckiem z orzeczeniem. Ponadto pan 
Aleksander Podemski wspomniał, �e od przedstawicieli ZNP wpłyn�ło pismo z pro�b� o 



 - 3 -

zaznaczenie w regulaminie, �e regulamin obowi�zuje od dnia 1 stycznia 2009 r. do dnia 31 
grudnia 2009 roku.  
Wójt mówił te� o wspólnym z powiatem projekcie modernizacji dróg powiatowych tzw. 
schetynówek,  Wójt informował o kolejnym projekcie modernizacji- drogi Boguszyn- 
Panienka którego warto�� wyniesie ok. 5 milionów złotych, Wójt wyraził nadzieje, �e 
podobnie jak projekt Kl�ki i ten zostanie zaakceptowany. Pan Aleksander Podemski mówił 
te� o Do�ynkach Powiatowych, które w tym roku odb�d� si� w Hermanowie 30 sierpnia, ich 
organizacj� po raz kolejny zajmie si� nasza Gmina.  
Na zako�czenie Wójt gratulował, Sołtysowi wsi Skoraczew panu Kazimierzowi 
Stangreczakowi kolejnego wyboru na sołtysa wsi, przy czym pan Wójt wyraził, pełen podziw 
i zadowolenie z frekwencji na zebraniu wyborczym. 
Ad 7) Informacja na temat funkcjonowania placówek kulturalnych. Zapoznanie si�                 
z ofert� usług kulturalnych. 
 W punkcie tym jako pierwsza głos zabrała pani Dyrektor Biblioteki Publicznej w 
Nowym Mie�cie nad Wart� pani Krystyna Muzolf, która przedstawiła radnym i zaproszonym 
go�ciom Plan Pracy Biblioteki Publicznej na 2009 rok.  
( Plan Pracy stanowi zał�cznik do niniejszego protokołu ).  
 Nast�pnie głos zabrał pan Maciej Kuderczak- Dyrektor Gminnego O�rodka Kultury, 
który informował radnych i go�ci o uroczysto�ciach, oraz imprezach plenerowych na terenie 
Gminy, które odb�d� si� w bie��cym roku.  
( Plan imprez przedstawionych przez pana Macieja Kuderczaka stanowi zał�cznik do 
niniejszego protokołu ).  
Ad 8) Analiza funkcjonowania Pomocy Społecznej, form  i kryteriów przyznawania 
pomocy, jej kierunków potrzeb i mo�liwo�ci. Funkcjonowanie Gminnych programów. 
 Pan Przewodnicz�cy głos oddał Kierownikowi O�rodka Pomocy Społecznej w 
Nowym Mie�cie n. Wart� pani Danucie Halek- Wielgosz. Pani  Kierownik przedstawiła plan 
pracy, i sposób funkcjonowania Pomocy Społecznej na terenie Gminy.  
( Informacje przedstawione przez pani� Kierownik stanowi� zał�cznik do niniejszego 
protokołu ).  
Ad 9) Podj�cie uchwały w sprawie zmian w bud�ecie na 2009 rok.  
 Głos w tym punkcie pan Przewodnicz�cy oddał pani Skarbnik El�biecie Mnich, która 
omówiła radnym i go�ciom projekt uchwały z naniesionymi poprawkami, po czym w zwi�zku 
z brakiem pyta� ze strony rady Przewodnicz�cy zarz�dził głosowanie za przyj�ciem uchwały.  
„Za” przyj�ciem uchwały opowiedziało si� 15 radnych. Uchwała Nr XXV / 170 / 2009 wraz        
z uzasadnieniem stanowi zał�cznik do niniejszego protokołu. 
Ad 10) Podj�cie uchwały zmieniaj�cej uchwał� w sprawie przyj�cie Wieloletniego 
Programu Inwestycyjnego Gminy Nowe Miasto nad Wart� na lata 2006- 2010.  
 Projekt uchwały odczytał Przewodnicz�cy Rady Pan Janusz Janicki, po czym 
zaproponował odczytanie uzasadnienia do uchwały, w zwi�zku z brakiem pyta� przeszedł do 
głosowanie za przyj�ciem uchwały. „Za” przyj�ciem uchwały opowiedziało si� 15 radnych. 
Uchwała Nr XXV / 171 / 2009 wraz z uzasadnieniem stanowi zał�cznik do niniejszego 
protokołu. 
Ad 11) Podj�cie uchwały w sprawie upowa�nienia kierownika Gminnego O�rodka 
Pomocy Społecznej  w Nowym Mie�cie nad Wart� do podejmowania działa� wobec 
dłu�ników alimentacyjnych. 
 Projekt uchwały odczytał Przewodnicz�cy Rady, nast�pnie pani Danuta Halek- 
Wielgosz omówiła celowo�� podj�cia uchwały. Po czym  w  zwi�zku z brakiem pyta� 
Przewodnicz�cy zaproponował przej�cie do głosowanie za przyj�ciem uchwały. „Za” 
przyj�ciem uchwały opowiedziało si� 15 radnych.  
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Uchwała Nr XXV / 172 / 2009 wraz z uzasadnieniem stanowi zał�cznik do niniejszego 
protokołu. 
Ad 12) Podj�cie uchwały w  sprawie  ustalenia  regulaminu  wynagradzania  nauczycieli  
zatrudnionych  w  szkołach    i  przedszkolach  prowadzonych  przez Gmin�  Nowe  
Miasto  nad  Wart�. 
 Projekt uchwały odczytał Przewodnicz�cy Rady, po czym poinformował i� do biura 
rady wpłyn�ł wniosek od przedstawicieli Zwi�zku Nauczycielstwa Polskiego. Wniosek 
dotyczył propozycji  o ustalenie czasu obowi�zywania uchwały, która została omówiona na 
komisji, Zwi�zek Nauczycielstwa Polskiego zaproponował, aby zapis ko�cowy w §11-  był 
zapisany tre�ci�: „ Uchwała wchodzi w �ycie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w 
Dzienniku Urz�dowym Województwa Wielkopolskiego i obowi�zuje od dnia  1 stycznia   
2009 r. do dnia 31 grudnia 2009 r.”  
 Głos zabrał zast�pca Przewodnicz�cego Rady pan Mirosław J�drzak, który zło�ył 
propozycj�, aby w przydatku kolejnych zmian w Regulaminie wynagradzania, podej�� do 
nich wcze�niej- w pa�dzierniku b�d� listopadzie-  poniewa� w tym roku omówienie 
podwy�ek w nast�piło zbyt pó�no.  
 Radny Feliks Straty�ski wyraził opini� i� uchwał� nale�ałoby przyj�� bezterminowo, 
poniewa� teraz nast�pi cofni�cie w tył, z tego wzgl�du, �e na komisji, nie było mowy o czasie 
obowi�zywania uchwały.  
W odpowiedzi głos zabrał Prezes ZNP, który stwierdził, �e na komisji odbyła si� dyskusja na 
temat stawek podwy�ek dla nauczycieli, a w �lad za tym poszło pismo o czas obowi�zywania 
uchwały. 
 Nast�pnie głos zabrał Wójt, pan Aleksander Podemski, który  informował, �e stron� w 
porozumieniu ze Zwi�zkami jest Wójt, poniewa� zdaniem Wójta nie jest problemem, aby np. 
w grudniu po raz kolejny si� spotka� i podyskutowa� na temat wynagrodzenia nauczycieli, 
aby ewentualnie podnie�� pensje b�d� pozosta� przy obecnych, poniewa� nie wiadomo czy 
finanse b�d� na tyle wystarczaj�ce aby podnie�� płace, czy b�d� na tyle niskie, aby nie móc 
tego zrobi�.  
 Głos zabrał radny Kujawa, który zwrócił si� z pytaniem do Wójta gminy, czy mo�na z 
uchwał� cofn�� si� 3 miesi�ce do tyłu, poniewa� wniosek ZNP mówi o czasie obowi�zywania 
od 1 stycznia, a jest marzec. 
W odpowiedzi Wójt informował radnego i� takie ustalenie jest jak najbardziej mo�liwe, jest 
to tylko wola radnych.  
 Nast�pnie głos zabrała radna Zofia K�dziora, która nawi�zała do dyskusji na komisji, 
gdzie były obmawiane stawki podwy�szenia wynagrodze� za dodatki, ale zdaniem radnej nie 
było mowy o wypłacaniu wynagrodze� wstecz, była mowa o przyj�ciu uchwały z dat� 23 
kwietnia. Ponadto radna poparła zdanie radnego Mirosława J�drzaka, aby przyst�pi� 
kolejnym razem do omawiania takich spraw wcze�niej, najlepiej przy konstrukcji bud�etu.  
 W nawi�zaniu do wypowiedzi radnej K�dziory Wójt poinformował, �e na komisji nie 
było mowy o czasie obowi�zywania uchwały, ale o czasie jaki pozostał do uzgodnienia 
kolejnej uchwały bo obecna 23 kwietnia traci moc.  
Uzupełniaj�c wypowied� Wójta pani El�bieta Hybiak- przedstawicielka ZNP, informowała, 
�e zawsze uchwała obowi�zywała rok kalendarzowy, i zwi�zkowcy nie przypuszczali, �e rada 
mo�e mie� jakiekolwiek uwagi wzgl�dem ustalenia daty jej obowi�zywania.   
 Kolejno głos zabrał radny Waldemar Tomaszewski, który wyraził opini�, �e czy rada 
uchwali czas obowi�zywania uchwały od 23 kwietnia bie��cego roku, do 23 kwietnia 
przyszłego roku, czy od 1 stycznia do 31 grudnia to skutki finansowe s� takie same. Ponadto 
radny wyraził opini�, �e zasadnym jest uchwalenie uchwały od 1 stycznia do 31 grudnia 
bie��cego roku.  
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 Przewodnicz�cy Rady pan Janusz Janicki, zgodził si� ze zdaniem radnego 
Tomaszewskiego. Przewodnicz�cy prosił o uchwalenie uchwały na rok kalendarzowy, 
poniewa�- zdaniem Przewodnicz�cego na komisji nie odbyła si� dyskusja na temat czasu jej 
obowi�zywania. 
 Nast�pnie Radny Straty�ski wyraził opinie, i� nie jet zasadnym motywowanie do tyłu 
poniewa�, nagradzanie za prac� która ju� została wykonana lepiej b�d� gorzej jest �mieszne. 
A motywacja- zdaniem radnego, jest za co� co zostanie dobrze wykonane.  Co wi�cej radny 
informował, �e nale�ałoby nagradza� nauczycieli tylko za 9 miesi�cy pracy. Radny wyraził 
zdanie, �e Rada popełniła bł�d, wzgl�dem podnoszenia wynagrodzenia za dodatki.  
 Na zako�czenie dyskusji radny Mirosław J�drzak zło�ył wniosek formalny o 
zatwierdzenie czasu obowi�zywania uchwały od dnia 1 stycznia do 31 grudnia 2009 roku, a 
nast�pnie odczytał pełny zapis brzmienia ostatniego paragrafu tj. „Uchwała wchodzi w �ycie 
po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urz�dowym Województwa 
Wielkopolskiego i obowi�zuje od dnia  1 stycznia   2009 r. do dnia 31 grudnia 2009 r.”  
 Po czym w zwi�zku z brakiem pyta� Przewodnicz�cy zaproponował, głosowanie za 
wnioskiem wiceprzewodnicz�cego J�drzaka. „Za” przyj�ciem poprawki opowiedziało si� 12 
radnych, 0 głosów przeciwnych, 3 głosy wstrzymuj�ce. W zwi�zku z powy�szym poprawka 
radnego Mirosława J�drzaka została przyj�ta do regulaminu.  
Nast�pnie Przewodnicz�cy zarz�dził głosowanie za przyj�ciem uchwały wraz z naniesion� 
poprawk�. „Za” przyj�ciem uchwały opowiedziało si� 12 radnych, 3 głosy wstrzymuj�ce, 0 
przeciwnych.  
Pismo Zwi�zku Nauczycielstwa Polskiego oraz Uchwała Nr XXV / 173 / 2009 wraz z 
uzasadnieniem stanowi� zał�cznik do niniejszego protokołu. 
Ad 13) Interpelacje radnych. 
 Przewodnicz�cy Rady Janusz Janicki informował, �e w zwi�zku z brakiem 
interpelacji, proponuje przej�cia do punktu kolejnego.  
Ad 14) Sprawy bie��ce. 
 Przewodnicz�cy w punkcie tym informował, �e nie b�dzie czytał wniosków jakie 
wpłyn�ły do biura rady w ostatnim miesi�cu, zostan� one odczytane i rozpatrzone na komisji. 
W zwi�zku z powy�szym Przewodnicz�cy zaproponował przej�cie do punktu kolejnego.  
Ad 15) Wolne głosy i wnioski. 
 Jako pierwszy głos zabrał radny powiatowy pan Stefan Kominek, który zwrócił si� z 
pytaniem do Wójta Gminy jak du�e �rodki s� przeznaczone na sołectwa, oraz czy 
Przewodnicz�cy Rady planuj jakie� szkolenia dla sołtysów, w zwi�zku z uchwał� o 
funduszach sołeckich.  
W odpowiedzi Wójt zawiadomił, �e od 1 kwietnia ma wej�� ustawa o funduszu sołeckim, w 
zwi�zku z czym rada b�dzie musiała podj�� uchwał�, jakie to b�d� �rodki to si� oka�e. 
Nast�pnie pan Przewodnicz�cy informował, �e jak do tej pory nie zastanawiał si� nad 
szkoleniem, jednak�e je�eli b�dzie taka wola to zaproszona osoba mo�e si� ze sołtysami 
spotka�.  
 Kolejno głos zabrał radny Mirosław J�drzak, który zwrócił si� do Wójta Gminy z 
pro�b� o modernizacj�, napraw� krótkich odcinków drogi w Nowym Mie�cie, radny 
tłumaczył i� chodzi o wjazd na rynek od ul.  Krótkiej, która co prawda ma by� w tym roku 
robiona, ale na chwile obecn� jest ona prawie nieprzejezdna, ponadto radny informował, �e 
tak samo wygl�da ul. Kili�skiego, oraz krótki odcinek drogi- ok. 100 m- w kierunku Gucia.  
W odpowiedzi pan Przewodnicz�cy informował, �e tak jak wcze�niej zostało wspomniane z 
modernizacj� dróg nale�y jeszcze troch� poczeka�, a� poprawi� si� warunku pogodowe. 
 Nast�pnie Sołtys wsi Kruczyn pan Marek Banaszak dzi�kował Wójtowi oraz radnym 
powiatowym za postawienie znaków o które prosił na poprzedniej sesji,  ponadto Sołtys 
zwrócił si� z pro�b� do Wójta o postawienie tablic informacyjnych w sołectwach, poniewa� 
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sołtysi otrzymuj� ró�nego rodzaju ulotki, informacje i komunikaty, które nie maj� gdzie 
powiesza�. 
W odpowiedzi Wójt zawiadomił, �e jedynym wyj�ciem jest wywieszanie ulotek w foliowych 
koszulkach na drzewach i płotach. Poniewa� koszt zakupu przeszklonych tablic jest tak du�y, 
gmin� na taki zakup dla ka�dego sołectwa nie sta�.  
 Kolejno głos zabrał pan Przewodnicz�cy, który kierował pytanie do pana Wójta 
odno�nie rynku, czy pan Wójt mógłby przybli�y� jakie działania odno�nie rynku podj�ł. Wójt 
informował, �e zostan� wkrótce zakupione gazony i stojaki na rowery. Wójt informował, �e 
nadal si� waha nad zakupem koszy na �mieci zaczepianych do latarni, poniewa� jest to 
ryzyko, z oczywistych wzgl�dów, poniewa� ludzie mog� wrzuca� do nich wszystko, a wtedy 
Wójt b�dzie zmuszony je zdj��. 
Nast�pnie Przewodnicz�cy podzi�kował Wójtowi  za podj�cie działa� maj�cych na celu 
oznakowanie ulic w Nowym Mie�cie.  
Wójt informował, �e firma została ponaglona do realizacji zadania, odbyły si� negocjacje,               
i koszt oznakowania ulic w Nowym Mie�cie wraz z ustawieniem tabliczek wyniesie 20 
tysi�cy.  
 Głos zabrał radny Julian Janicki, który wrócił do tematu tablic informuj�c i� w 
sołectwie radnego- w Boguszynku- była tablica oszklona, po jej zawieszeniu szyba została 
rozbita, w zwi�zku z powy�szym radny musiał porozmawia� z jednym z gospodarzy i teraz 
ka�de informacje, komunikaty zostaj� zawieszone na bramie wjazdowej do tego� gospodarza, 
dzi�ki czemu informacje, nie s� zrywane i niszczone. Ponadto radny prosił Wójta o 
wypełnienie obietnicy dotycz�cej oznakowania Boguszynka, oraz zwrócił si� z pytaniem czy 
rolnicy w Boguszynku mog� na własn� r�k� wyci�� krzewy, które rosn� mi�dzy drzewami. 
Poniewa� krzewy te utrudniaj� wyjazd na pola.  
W odpowiedzi pan Aleksander Podemski informował, �e ka�dy rolnik mo�e sprz�tn� przy 
swoim polu rów, ale nale�y uwa�a� aby nie wyci�� drzew i krzewów. 
 Kolejno głos zabrał sołtys wsi Stramnice pan Marian Su�, który informował Wójta o 
ci�głym problemie zanieczyszczania lasu �mieciami, które ludzie wyrzucaj� w workach do 
lasu i na pobocza, ponadto sołtys informował, �e �mieci zostaj� wyrzucane nie przez 
mieszka�ców wsi Stramnice, a przez osoby przejezdne.  
Wójt odpowiedział, �e jest to mo�liwe poniewa� droga i las jest na poł�czeniu dwóch gmin 
ł�czy si� z Osiekiem i Mieszkowem i problem taki dotyka nie tylko nasz� gmin�,  ale inne 
gminy równie�.  
 Radny Mrozi�ski wyraził opini� i� nale�y prosi� firmy wywo��ce �mieci o wykazy 
osób, które maj� podpisane umowy, a na osoby które umów nie maj� nie nale�y nakłada� 
ostrze�enia, a od razu kary pieni��ne. Ponadto radny dodał, �e je�d��c po naszych terenach- 
ze wzgl�du na wykonywany zawód- głównie od strony wschodniej nie zauwa�ył 
zanieczyszczania lasów na taka du�� skal� jak ma to miejsce w innych gminach, np. w gminie 
�erków.  
 Nast�pnie radny Andrzej Borkowski informował, �e gał�zie które były poobcinane 
przy drogach wojewódzkich, zostały poobcinane tylko od strony pól, a reszta gał�zi nadal 
wystaje w kierunku drogi, co stanowi niebezpiecze�stwo dla samochodów.   
W odpowiedzi Wójt informował, �e zadzwoni do firmy która si� zajmowała obci�ciem gał�zi.  
 Kolejno radny Ratajczak zwrócił si� z pytaniem czy zostan� usuni�te pnie po 
wyci�tych drzewach.  
Radny Stefan Kominek informował, �e s� prowadzone rozmowy i na pewno działania zostan� 
podj�te. 
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Ad 16) Zamkni�cie sesji.  
 W zwi�zku z wyczerpaniem porz�dku obrad Przewodnicz�cy Rady pan Janusz Janicki                      
o godzinie 19:30 zamkn�ł XXV Sesj� Rady Gminy. 
 
 
 
Protokołowała :      Przewodnicz�cy Rady Gminy 
Referent administracyjno- biurowy 
 
 
       Julita Ciarci�ska              /- / Janusz Janicki 

 
 
 
 
 
 
 


